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Mødedato:  18.01 2024 
   

Tidspunkt:  Kl. 16.15-18.15 
 

   
Mødenr.:   

   
Sted:  Personalerum Uglen 

   

Deltagere:  Fællesbestyrelsen Øhavsskolen   
 

   
Fraværende:   

   
Afbud:  Eventuelt afbud meddeles til Line via Aula 

 

 

 

 

                                                                        

  



 

 

 

Side 1 

 
 

 

  
Mødedeltagere: Bestyrelsen 

Mødeleder: Formand 

Referent: Poul-Arne                                                                             

Afbud: 

 

 

Punkt 1 Godkendelse af dagsorden 

Ansvarlig/Tid Line 5 minutter 

Sagsfremstilling  

Bemærkninger   

 

Beslutning Dagsorden er godkendt 

 

 

 

Punkt 2 

 

 

Godkendelse af principper 
  

 

Ansvarlig/tid Line 5 minutter 

Sagsfremstilling  
Principper har været i 2.høring. 

Bemærkninger  

Beslutning Principperne er godkendte 

De bliver lagt ud på hjemmesiden 

 

 

Orienteringspunkt fra elevrådet – Vigtigt at huske at elevrådet har punkt på dagsorden 

Lige nu arbejdes der på højtryk omkring elvrådsfesten. De har modtaget en række sponsorgaver fra 

byens butikker. 

Der er nedsat forskellige udvalg fx en madudvalg. 

Der var arrangeret en tur til Bruxelles. Der var medlemmer fra ungdomsrådet var med sammen med 

repræsentanter fra fælleselevrådet 

Der er inviteret til dialogmøde med politikerne 

Fælleselevrådet arbejder med at arrangere en tur til Christiansborg 

Der er inviteret til elevrådsmøde sammen med gymnasiet. 

Hjemmesiden for fælleselevrådet er ved at være på plads. 

 

 

Punkt 3 

 

 

Vision for Øhavsskolen- og Børnehus 

Ansvarlig/tid Hanne 30 minutter 

Sagsfremstilling I de sidste to år har det været et opmærksomhedspunkt at genbesøge 

Øhavsskolen vision.  

Ledergruppen har derfor arbejdet med at udvikle en ny vision og mission for 

Øhavsskolen. Metoden har været at bruge ”strategihuset”. 

I denne proces er vi i gang med at inddrage personalet, og nu også bestyrelsen, 

i hvordan denne vision kommer til at leve sit liv i vores organisation. 



 

 

 

Side 2 

 

Bemærkninger Strategihuset vedhæftet som bilag. 

Beslutning Hanne fortalte om arbejdet med Øhavsskolens vision og foldede den ud. 

 

Ledelsen har lavet vision og mission og værdier.  

Det næste var at vi fik det ud blandt personalet for at få det til at leve bl.a. ved at 

lade personalet beskrive deres ideer til fokusområder inden for de valgte 

strategiske indsatser. Næste skridt er at konkretisere, hvordan visionen kan ses 

i det daglige pædagogiske arbejde 

 

Der skal være plads til lokale variationer af, hvordan visionen bringes i spil 

 

Strategihuset er vedlagt referatet som bilag. 

 

En af de nye indsatser er bl.a. indførelse af klassekonferencer. Indtil videre er 

det en succes. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Punkt 4 

 

 

Princip for hjemmearbejde og lektier 

Ansvarlig/tid Hanne/ Knud 30 minutter 

Sagsfremstilling Bestyrelsen skal forholde sig til om der skal udarbejdes et princip for 

hjemmearbejde og lektier. 

Som inspiration vedlægges forældrefolder og politik for lektier fra Lysholmskolen 

Kolding. Samt link til artikler om emnet https://www.skole-

foraeldre.dk/sektion/lektier-og-hjemmearbejde 

 

 

 

Bemærkninger Knud præsenterede og begrundede sit synspunkt omkring lektier. 

 

Punktet blev drøftet. 

 

Der er mange forskellige synspunkter og begrundelser for lektier. 

 

Som altid er dialog en forudsætning for i fællesskab at hjælpe eleverne med at 

få det bedst mulige udbytte af undervisningen. 

 

https://www.skole-foraeldre.dk/sektion/lektier-og-hjemmearbejde
https://www.skole-foraeldre.dk/sektion/lektier-og-hjemmearbejde


 

 

 

Side 3 

Hensigten med at rejse spørgsmålet om lektier var at få lavet et princip, så der 

var en individuel vurdering til grund for elevernes lektier. 

 

Forslag om at nedsætte en arbejdsgruppe, der laver et princip. 

Skal det ud til lærerne først. 

 

Beslutning Spørgsmålet om lektier tages med tilbage lærerne. 

 

 

 

 

 

 

Punkt 5 

 

 

Ordensregler 

Ansvarlig/tid Line/Hanne30 minutter 

Sagsfremstilling Der skal udarbejdes værdi regelsæt for skolen. 

Ved dette forstås retningslinjer for god adfærd på skolen. 

 

https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/ordensregler-og-

v%C3%A6rdiregels%C3%A6t 

 

Eksempler på andre skolers værdi regelsæt og ordensregler. 

file:///C:/Users/haryg/Downloads/eksempler_vaerdiregelsaet_samlet.pdf 

 

Bemærkninger Vi skal have et værdiregelsæt som både børn og voksne kan navigere i. 

Vigtigt at inddrage elevrådet 

Beslutning Elevrådene på matriklerne tager det op på deres elevrådsmøder. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Punkt 6 

 

 

Opfølgning Budget  

Ansvarlig/tid Poul-Arne/ Hanne 10 minutter 

Sagsfremstilling Opfølgning Budget 23  

https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/ordensregler-og-v%C3%A6rdiregels%C3%A6t
https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/ordensregler-og-v%C3%A6rdiregels%C3%A6t
file:///C:/Users/haryg/Downloads/eksempler_vaerdiregelsaet_samlet.pdf


 

 

 

Side 4 

 

Bemærkninger Hanne og Poul-Arne fremlagde slutresultatet 2023. Vi kom med et underskud på 

3 millioner 

Der er allerede blevet handlet på det 

 

Nogle af de overordnede perspektiver i budget 2024 blev lagt frem 

Beslutning  

 

 

 

 

Punkt 7 Orientering   

Ansvarlig/tid A. Ved formanden:  
B. Ved skolelederen:  

Status mellemformer og fællesskabende læringsmiljøer 
Status elevtal på skoleafdelingerne og i Børnehuset 
 

C. Ved medarbejdere 

       D:   Ved andre 

 

Sagsfremstilling  

Bemærkninger Fra formanden 

Der er dialogmøde med OL-udvalget. Dialogmødet handler om mellemformer. 

Knud deltager til dialogmødet d. 23.  

Tanya har meddelt at hun ønsker at trække sig fra bestyrelsen 

Line har fået en forældrehenvendelse. Elev og personsager er ikke bestyrelsens 

bord.  

Vi skal have valgt nogle andre tidspunkter for bestyrelsesmøderne. 

 

Hanne kigger ind i hvordan bestyrelsens skal sammensættes og dette sættes på 

til næste møde 

 

Katja, Carina og Hanne skal drøfte I OL, hvilke elever der skal gå i specialklasse 

fremadrettet og hvem der skal indgå i mellemformer. 

 

Der er kommet en ny leder i OL. Han har erfaring med både skole og dagtilbud. 

 

På hele Uglen 284 elever, Svanen er der 335 elever, hvoraf de 25 er i 10.  

På Bøgebjerg er der 65 elever. – Forældrene der har flyttet deres børn på Uglen 

udtrykte at det ikke var utilfredshed med personalet, der har gjort at de flyttede 

deres børn, men at klasserne er blevet for små. 

I børnehaven er der 26 børn og 9 i vuggestuen 

I alt 717 børn på Øhavsskolen. 

 

I forhold til Bøgebjerg, så er det en politisk afgørelse om der skal være en skole 

eller ej. 

 

Erik fortalt at fagblokkens renovering går i gang efter vinterferien. Der bliver 

afskærmet så børnene er sikre i byggeperioden. 

 

Dre er gode muligheder for at flytte undervisningen af fagene ud i lokalområdet 

 

 

På Svanen er de i gang med klassekonferencer og der sker mange gode ting i 

afdelingen. 



 

 

 

Side 5 

 

Der er elever der både er tilknyttet specialtilbud og almentilbud både på Uglen og 

Svanen 

To af Svanens lærere har undervist heldagsskolens elever i fysik/kemi 

Beslutning  

 

 

Punkt 8 Fremtidige punkter 

Ansvarlig  

Sagsfremstilling  
Sorg og kriseplan 
Princip for brug af mobiler 
 
Brugertilfredshedsundersøgelse af folkeskoler og SFO 
 
Bestyrelsens sammensætning 
 
Tilbagemelding fra lærerne omkring lektier 
 
 

Bemærkninger  

Beslutning   

 

Punkt  EVT.  

 

 

 


